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JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: A Pénzügyi Bizottság 2015. november 16-ai munkaterv szerinti nyílt 

üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Papp Péter elnök, Dr. Mátics István, Gyuga Mihály, Elekes László, 

Metzger Gyula, Németh Ferenc, Sólyom Jöran, Székely Antal, Túri 

Bernadett bizottsági tagok 

Somoskői Lászlóné jegyzőkönyvvezető 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Papp Péter elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 16 óra 3 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 9 fő bizottsági tagból 9 fő jelen volt, majd 

ismertette az ülés napirendi pontjait. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendi pontokról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

197/2015. (XI.16.) PB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2015. november 16-ai 

ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2015. november 24-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása: 

 - A helyi adókról szóló 19/2014. (XI.29.) önkormányzati rendelet módosítása 

 - A 2015. évi költségvetés – 1/2015. (II.14.) önkormányzati rendelet – módosítása 

 - Döntés ingatlanvétel és – értékesítés tárgyában  

 - Városi egészségügyi és rákprevenciós program 

2. Oroszlányi Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság előfinanszírozása (szóbeli előterjesztés) 

3. Tájékoztató az önkormányzati szerződésekről 

4.  Kérdés, interpelláció  

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző 16 óra 5 perckor megérkezett a bizottság ülésére. 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2015. november 24-ei munkaterv szerinti ülése 

előterjesztéseinek megvitatása 

 

 

A helyi adókról szóló 19/2014. (XI.29.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

Papp Péter elnök felkérte Velmovszki Ferencné csoportvezetőt az előterjesztés szóbeli kiegészítésére. 
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Velmovszki Ferencné csoportvezető elmondta, hogy az előterjesztés új mentességeket tartalmaz, 

amit 2016-tól lehet bevezetni. A háziorvosok és védőnők számára 100 %-os adómentességet biztosít a 

helyi iparűzési adó vonatkozásában. Ennek két kritériuma van, hogy a 20 M Ft-ot nem haladhatja meg 

a vállalkozási szintű adóalap, valamint az egészségügyi pénztárral kötött szerződése alapján az 

árbevételének 80 %-a az Egészségbiztosítási Alapból kell származnia. Ez a mentesség 3 M Ft 

kedvezményt jelentene az érintett vállalkozók számára.  

A másik mentesség a már meglévő vállalkozásoknak az adómentességét terjeszti ki, lehetőséget ad 

arra, hogy 2,5 M Ft legyen a vállalkozási szintű adóalap, ez 3,2 M Ft mentességet jelentene, ha a 

képviselő-testület megszavazza. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

198/2015. (XI.16.) PB határozata 

„A helyi adókról szóló 19/2014. (XI.29.) önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek „A helyi adókról szóló 19/2014. (XI.29.) önkormányzati rendelet módosítása” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Velmovszki Ferencné adóügyi csoportvezető 16 óra 8 perckor elhagyta a bizottság ülését.  

 

 

A 2015. évi költségvetés – 1/2015. (II.14.) önkormányzati rendelet - módosítása 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. Elmondta, hogy az anyagban lévő átvezetésekhez a 

döntéseket az előző üléseken már meghozták.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy az év vége felé közeledve alaposan vizsgálják a 

költségvetés sorait, az anyag a költségvetési sorokon belüli átcsoportosításokat ismerteti, készülnek a 

beszámolóra, a zárásra, hogy a szükséges döntéseket még meg tudja hozni a képviselő-testület.  

Az óvodai csoportok száma eggyel csökkent, ez az alkalmazotti létszámban 3 fő csökkenést jelentene, 

viszont az intézményvezető azzal a kéréssel fordult az önkormányzathoz, - mivel jogszabály engedi, 

hogy titkárt alkalmazzanak - ezért 1 fő megmaradna az óvodánál, így összességében 2 fővel csökkenne 

az óvodai létszám. 

  

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

199/2015. (XI.16.) PB határozata 

„A 2015. évi költségvetés – 1/2015. (II.14.) önkormányzati rendelet - módosítása” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek „A 2015. évi költségvetés – 1/2015. (II.14.) önkormányzati rendelet - 

módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Döntés ingatlanvétel és – értékesítés tárgyában 

 

Papp Péter elnök javasolta, hogy tárgyalják meg az anyagot, viszont a jövő heti bizottsági ülésen 

döntsenek a határozati javaslatról, a szakbizottság döntése után.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy az előterjesztés 2. bekezdésében az szerepel, hogy nem 

készült statisztika a kerttulajdonosok megkeresésének időpontjára és gyakoriságára. Elmondta, hogy ő 

nem ilyen statisztikát kért. Kérése az volt, hogy olyan statisztika készüljön, hogy eddig hány 

kerttulajdonossal történt tárgyalás ingatlanvétel tárgyában, és mennyivel nem, valamint akikkel eddig 

tárgyaltak azok közül mennyien nem akarják eladni az ingatlanukat. Ezeket az adatokat kérte a holnapi 

VFKB ülésen bemutatni, valamint a 0270/1 és 0270/2 hrsz-ú ingatlanok értékbecslését szeretné az 

ülésen megtekinteni, és szeretne választ kapni arra is, hogy ezen ingatlanok felett lévő 0269/1 hrsz-ú 

terület vételi tárgyalása milyen szinten van.  

Azt látja, hogy ugyanazon tulajdonosi körrel nem egyszerre történik meg az ingatlanok tárgyalása, 

hanem több lépcsőben, több hónapos különbözettel. Úgy gondolja, hogy ez jelentős időveszteséget 

okoz. Az eljárással kapcsolatban észrevételezi, hogy amikor a kiskertek kisajátítása elindult, akkor az 

volt a kérés az értékbecslő személyét illetően, hogy büntetőjogi felelősségük tudatában nyilatkozzanak 

arról, hogy azon a területen hozzátartozójuknak nincs tulajdona, tehát elfogultság nélkül tudjanak 

korrekt értékbecslést adni. Az ingatlanvásárlásokat intéző megbízott ügyvéd jelentős tulajdonokkal és 

tulajdoni hányadokkal rendelkezik, véleménye szerint ez összeférhetetlen.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy azon ingatlanvételek tárgyában más ügyvéd intézi a 

szerződéskötéseket. 

 

Papp Péter elnök kérése az volt, hogy nevesítsenek. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag megköszönte az információt, elmondta, hogy Dr. Sunyovszki Károly 

ügyvéd úrral történik szerződéskötés, mint tulajdonossal a jelenlegi anyagban, azonban mint megbízott 

ügyvéd ő intézi a kiskertek adás-vételét, ezért vélelmezte azt, hogy ez összeférhetetlen. Mivel azonban 

más ügyvéd intézte ezekben az esetekben az adás-vételt, így ezt el tudja fogadni.  

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy azon ingatlanok vonatkozásában Kiss Ferencné Dr. végezte az 

szerződéskötést.  

  

Székely Antal bizottsági tag véleménye szerint nem az ügyvédek adnak értékbecslést. Az értékbecslő 

a saját szakmájával, becsületével játszik, ha a számok nem helytállóak, Ha valaki úgy érzi, hogy a 

számok nem reálisak, akkor feljelentést kell tenni. A gyanúsításoknak, félreértéseknek semmi értelme 

nincs, a pletykák amúgy is terjednek.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy nem pletykáról beszélt, hanem konkrét esetre kérdezett 

rá.  
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Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy bizottsági társa nem kérdezett, hanem állított, ha 

megkérdezte volna, van-e összeférhetetlenség ezekben az ügyekben, akkor elmondták volna, hogy 

nem, más ügyvéd végzi a szerződéskötéseket azoknál az ingatlanoknál, ahol ügyvéd úrnak 

tulajdonjoga van.  

 

Papp Péter elnök kérése az volt, hogy Bársony Éva osztályvezető asszony nézze meg a Dr. 

Sunyovszki Károly ügyvéd úr által érdekelt szerződéseket, ki a közvetítő ügyvéd, valamint kérte a 

hivatal munkatársait, hogy tájékoztassák Óváriné Szeglet Erzsébetet Gyuga Mihály képviselő úr 

kéréseiről. Ezen kérdések tisztázása után jövő héten döntenek az előterjesztésről.  

 

 

Városi egészségügyi és rákprevenciós program 

 

Papp Péter elnök felkérte Dr. Mátics István ESZB elnököt az előterjesztés ismertetésére és 

kiegészítésére.  

 

Dr. Mátics István ESZB elnök elmondta, hogy az önkormányzat már 1994-ben döntött arról, hogy 

rákprevenciós programot indít a városban. Ez abból állt, hogy az állam által nem támogatott 

betegségek megelőzése érdekében olyan intézkedéseket vezessenek be, amelyek a lakosság egészségi 

állapotát kedvezően befolyásolják. Ezt követően ismertette a különböző szűrési formákat. Elmondta 

még, hogy 2009-ben a Szakorvosi Rendelőintézet a rákmegelőzés érdekében bevezette a digitális 

röntgen technikát, ami kiváltotta a rtg. képeket.  

Jelen pillanatban a program folytatását ajánlja a bizottság a képviselő-testületnek elfogadásra, 

kiegészítve olyan védőoltásokkal, amik részben azóta jelentek meg az egészségügyi ellátásban. A 

korai felismerést illetően a PSA vizsgálatokat és a Haemonscreen szűrővizsgálatokat a továbbiakban is 

javasolják, ehhez jönne a 13 életévüket betöltött fiúk esetében a HPV elleni védőoltás, valamint a rota 

vírus elleni oltás, mely betegség elsősorban a csecsemőket és gyermekeket érinti súlyosan.  

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző 16 óra 36 perckor elhagyta a bizottság ülését. 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök elmondta még, hogy a pneumococcus elleni oltást is javasolja a 

bizottság a 70 év felettiek részére, mely betegség nemcsak a légutak, hanem az egész szervezet súlyos 

betegségét okozhatja. 

2017. évre megfontolásra ajánlja a bárányhimlő elleni védőoltást is, mely betegségnek komoly 

szövődményei vannak. 

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy a határozati javaslat 4 pontja a program elfogadásáról, a 2016. évi 

költségvetésben 19,5 M Ft elkülönítéséről és közbeszerzési eljárás megindításáról szól.  

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen, szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

200/2015. (XI.16.) PB határozata 

a „Városi egészségügyi és rákprevenciós program” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Városi egészségügyi és rákprevenciós program” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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2. NAPIRENDI PONT: Oroszlányi Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság előfinanszírozása  

 

 

Papp Péter elnök javasolta, hogy a tűzoltóságnak a folyamatos működésre tekintettel 

előfinanszírozási szerződést kell kötnie az önkormányzattal, valamint jelezte, hogy a 2016. évi 

költségvetésben 1 fő plusz létszámot kell szerepeltetni a bér és járulékaira, mivel a képviselő-testület 

csak 2015. évre hozott határozatot az 1 fő létszám finanszírozásáról, viszont előírás, hogy emelni kell 

az állományt. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, véleménye szerint megoldható az előfinanszírozás, a tavalyi 

évben is előfinanszírozás történt. Ha a bizottság támogatja, akkor véleménye szerint úgy, mint a sport 

egyesületek esetében a végleges támogatási szerződés 2017. február végéig köttessen. 

 

Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, hogy szavazzanak az előfinanszírozásról, a 2016. évi 

költségvetés 1 fő létszám bér és járulékai betervezéséről, valamint arról, hogy a 2016. évi támogatási 

szerződés 2017. február végéig köttessen. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

201/2015. (XI.16.) PB határozata 

az Oroszlányi Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság előfinanszírozásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek az Oroszlányi Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság előfinanszírozását, a 

2016. évi költségvetésben 1 fő létszám bér és járulékai betervezését, valamint hogy a 2016. évre szóló 

támogatási szerződés 2017. év február végéig köttessen.   

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

3. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató az önkormányzati szerződésekről 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést.  

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

202/2015. (XI.16.) PB határozata 

önkormányzati szerződésekről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadta az 

önkormányzati szerződésekről szóló előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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4. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció 

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. 

 

 

Papp Péter elnök a bizottság nyílt ülését 16 óra 47 perckor bezárta. 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

 Papp Péter    

 elnök  bizottsági tag 

 

 

 

 

 Somoskői Lászlóné 

 jegyzőkönyvvezető 


